
Referat – Styremøte i Vollheia VA SA 
 

Dato/tid   : Onsdag 17.10.2018 kl. 17.30, Asker 

Deltagere : Ragnar Sand Fuglum, Lars Henrik Sønstebø, Tor Olsen,  

  Trond Øverås, Tonje Hagen Geiran 

 

Fraværende : Øyvind Rørslett 

 

Referent   : Ragnar 

 

Neste møte   : Avtales nærmere. 

 

 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden  

Referatet fra siste møte ble ikke gjennomgått. 

 

2. Årsmøtet 

Styret var godt fornøyd med gjennomføring av årsmøtene. 

Protokollene er ikke undertegnet. Øyvind ordner dette slik at disse kan publiseres på 

hjemmesiden. 

 

3. Avvikling av utbyggingsselskapet 

Risør kommune har enda ikke godkjent innsendt dokumentasjon fra entreprenøren, selv om 

dette er allerede er gjort i to runder. Mye masing er gjort. Lars Henrik følger opp (fortsetter å 

mase). 

Utbyggingsselskapet avvikles så snart signert overtakelse er mottatt fra Risør kommune. 

 

4. Årlig tilsyn/vedlikehold/driftsinstruks for anlegget 

Driftsinstruksen på hjemmesidene korrigeres slik at det er tydelig også hva som gjelder for 

vinterstengning av vann inn til hyttene. Ragnar følger opp. 

Det inngås avtale med E. Olsen AS om årlig tilsynsrunde for anlegget inkludert kvernpumper 

og styringsskap. Beskrivelse av oppdrag og avtale gjøres i samarbeid med entreprenøren. 

Ragnar følger opp. Driftsselskapet dekker disse kostnadene. Dette lar seg ikke kombinere 

med vinterstengning.  

Vinterstengning er hver enkelt hytteeiers ansvar og kostnad.  

 

5. Årsgebyr 2018 

Styret besluttet at det ikke kreves inn årsgebyr for 2018.  

Så snart utbyggingsselskapet er avviklet mva-registreres driftsselskapet. Søknad om årlig 

mva-oppgjør sendes også da. Øyvind følger opp. 

 

----------------------- 


